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Az Egyesület Alapszabálya, Szervezeti és Működési Szabálya alapján a Felügyelő Bizottság köteles az 

egyesület tevékenységét évente legalább egy alkalommal megvizsgálni és arról a vezetőséget és a 

küldöttközgyűlést tájékoztatni. A Felügyelő Bizottság ellenőrzi az egyesület működését és 

gazdálkodását. Ennek során a vezető tisztségviselőktől jelentést, az egyesület munkavállalóitól pedig 

tájékoztatást vagy felvilágosítást kérhet, továbbá az egyesület könyveibe és irattárába betekinthet. 

Azokat megvizsgálhatja. A Felügyelő bizottság tagjai rendszeres kapcsolatban vannak az egyesület 

elnökével, titkárral és az ügyintézőkkel. Így felmerült problémákat, az egyesület működésével 

kapcsolatban meg tudják beszélni. A bizottság több alkalommal tartott ellenőrzést a bejövő, kimenő 

számlákkal, pályázaton nyert pénzek felhasználásával kapcsolatban. Megállapításunk szerint, ezek 

kezelése a Bizonylati Rend és a Pénzkezelési Szabályzat előírásainak megfelelően történtek, a 

pályázatoknál a pályázatok céljainak megfelelően. Az egyesület vezetése igyekszik a kiírt pályázatokra 

pályázni és az elnyert lehetőségeket az egyesület tagjainak javára fordítani. Az adományozók által 

adott támogatásokat a pályázati igényeknek megfelelően használták fel.  

A Felügyelő Bizottság 2015. május 16-i Küldöttközgyűlés óta, 2016. szeptember 24-én, 2016. október 

15-én, 2016. november 5-én és 2017. március 4-én ülésezett, ahol meghívottként részt vett az 

egyesület elnöke Bukta László, aki ismertette az egyesület munkáját, mindennapi tevékenységét, a 

vezetőség munkaterve szerint tervezett feladatok megvalósulását, az egyesület működését elősegítő 

pályázatok eredményességét, a megnyert összegek felhasználását. 

Szeptember 24-i ülésünkön Bukta László, az Egyesület elnöke ismertette az egyesület 2016-ban addig 

végzett tevékenységét, beszámolt az egyesület gazdálkodásáról. Következő napirendi pontként a 

„Kéz a Kézben” Támogató szolgálat 2016. évre vonatkozó feladatairól, eredményeiről hallhattunk 

beszámolót. Ezt követően az Egyesület Heine Medin szekció működésének eredményeit, feladatait 

tekintettük át. A Felügyelőbizottság a beszámolókat elfogadta. 

Október 15-én elsőként Bukta László, az egyesület elnöke ismertette az FB tagokkal az egyesület 

2016. félévi mérleg eredményét, beszámolóját. Számot adott az Egyesület gazdálkodásáról és az FB 

tagok a mérleg és a közhasznúsági beszámoló megvitatását követően azokat elfogadták. Ducsai Judit, 

az egyesület Mentor-Tanácsadója ismertette a 2016. évre vonatkozó Megváltozott Munkaképességű 

Foglalkoztatottakkal kapcsolatos egyesületi feladatokat, eredményeket. Ezt követően Gáspár László, 

az egyesület Sclerosis Multiplex szekció vezetője ismertesse a tagokkal a 2016. évre vonatkozó 

Sclerosis Multiplex szekció működésének eredményeit, feladatait, nehézségeiket. A beszámolókat az 

FB elfogadta. 

November 5-én Bukta László elnökkel az Egyesület I-III. negyedéves munkáját tekintettük át a hozott 

vezetőségi ülések határozatok alapján. A beszámolót Bukta László egyesület elnöke tartotta. 

Megállapításra került, hogy az Alapító Okirat szabálya szerint folyt az Egyesület működése, mintegy 

18 határozatban közel 21 pont került az év folyamán elfogadásra. Az Egyesület 2016. évi 

tevékenységét, a fontosabb eseményeket, döntéseket, gazdasági tevékenységet, átláthatóan, a 

törvényi és jogszabályi, valamint az Alapító Okirati szabályok szerint folytatta. A gazdasági 

tevékenységről a beszámolót Deáki Imréné tartotta. 2016. évben a vezetőség által elfogadott 



költségvetés kis korrekcióval tarható volt, az átmenetileg rendelkezésre álló pénzeszközökkel 

eredményesen gazdálkodott, biztonságosan, a törvényi előírásoknak megfelelően történt a működés, 

a munkavállalók személyi anyaga rendben van, az Egyesületnek köztartozása nincs. Az FB javaslatot 

tett Gáspár Anna személyére, hogy az Egyesület évközi munkájába folyamatosan betekintsen, a 

vezetőséggel szoros kapcsolatot tartson, egyes esetekben tanácsaival segítse annak munkáját. 

Amennyiben az Egyesület tevékenysége során szabálytalanságot, hiányosságot állapít meg, 

maradéktalanul írásban jeleznie kell az FB elnöknek, aki rendkívüli FB összehívását kezdeményezhet. 

2017. február 14-én Budapesten a MEOSZ székházban volt a felügyelő bizottságok elnökeinek 

tájékoztatója. Ezen a rendezvényen kb. 80-an vettünk részt az ország minden tájáról, a mezőkövesdi 

egyesületet én képviseltem. A tájékoztatón elhangzott Bártfai András Gyula, a MEOSZ ügyvédjének 

tájékoztatója az egyesületeket érintő jogszabályokról, azon belül is a felügyelőbizottságok munkáját 

érintő jogszabályokról. Tájékoztatott a felügyelőbizottság feladatairól, kötelességeiről, jogairól. Utána 

Madár Ildikó, a MEOSZ gazdaságvezetőjének tájékoztatását hallgattuk meg. Tájékoztatott a számvitel 

kötelező előírásairól, az adótörvényekről, számviteli törvényről. Ebéd után kérdések és válaszok 

hangzottak el. A MEOISZ vezetői tájékoztattak, hogy a későbbiekben is szeretnének ilyen tájékoztató 

előadásokat tartani, nemcsak a felügyelőbizottságok elnökeinek, hanem a tagjainak is. 

2017. március 4-én Fügedi István részletesen tájékoztatta a Felügyelőbizottság tagjait a MEOSZ által 

Felügyelőbizottságok elnökeinek szervezett tájékoztató rendezvényén elhangzottakról. Ezután Bukta 

László az egyesület elnöke tájékoztatta a bizottság tagjait a foglalkoztatottakkal kapcsolatos 

változásokról, majd a FB tagjai megtekintették, és ellenőrizték az egyesület szabályzatait, és 

jegyzőkönyveit, melyeket a bizottság tagjai megtekintettek, és egyhangúan elfogadták. Az FB 

tájékoztatást kapott az egyesület 2016-os pénzügyi adatairól, az egyesület gazdálkodásáról. A 

bizottság tagjai ellenőrizték a szervezet könyvviteli beszámolóját, közhasznúsági jelentését, eszközök 

listáját. Működőképesség fenntartása, gazdasági feltételek biztosítása érdekében végzett 

tevékenységek ismertetése megtörtént. A bizottság tagjai megtekintették a MEOSZ-nak benyújtandó 

2016. évi jelentést és a 2017 évről benyújtandó tervezetet. A Felügyelő Bizottság tájékoztatva lett a 

Támogató Szolgálat működéséről: a szakmai mutatókról, a teljesített feladatmutatókról, a szolgálat 

személyi állományáról, gazdasági adatairól. A szolgálat tájékoztatási kötelezettséggel bír a MÁK, 

NRSZH, és a MEOSZ felé. Ennek hibapont nélkül eleget tett mindhárom szerv felé. 

Tájékoztatást kaptunk az Bokréta Apartman Ház üdülő működésével kapcsolatos problémákról és 

sikerekről, a 2016. évi bevételéről, ami az egyesület stabilitását eredményezte. Az apartmanház az 

Erzsébet Program vendégeit nyugodt kényelmes környezetben várja 2017 évben is. 

Az egyesület a Mezőkövesdi székházban és a Mezőcsáti telephelyen a Civil Információs Centrummal 

közös együttműködés sikerének köszönhetően tájékoztató irodát működtet városi és térségi szinten. 

Ingyenes szakmai tanácsot ad képzett szakemberek segítségével, minden civileket érintő egyéni és 

közösségi ügyben. Az iroda sikeres működését jelzi, hogy már nem csak a térségből, hanem a régió 

több településéről is jelentkeztek érdeklődők tanácsért.  

A felügyelő bizottság elnöke az egyesület bevételeiről, kifizetésekről, kisebb-nagyobb kiadásokról 

személyesen informálódott, az egyesület irataiba betekintést nyert. A felügyelő bizottság 

megállapítja, hogy a felhasznált összegek reálisak, a célnak megfelelő mértékben, megfelelő 

odafigyeléssel lettek felhasználva. 



A Felügyelő Bizottság a Mozgássérültek Mezőkövesdi Egyesülete minden aktív tisztségviselőjének, 

önkéntesének munkáját elismeri. A helyi csoportok vezetőinek munkáját is. Tudjuk, hogy a tagokkal 

való kapcsolattartás sok időt és energiát igényel. A Felügyelő Bizottság javaslata az egyesület 

vezetésének, hogy a csoportvezetőkkel elbeszélgetve próbáljanak a csoportvezetők munkáján 

segíteni. 

Külön megköszönöm Bukta László elnök úr munkáját, az egyesületért végzett tevékenységét, melyet 

az elmúlt években folytatott. Kérek minden dolgozót, hogy továbbra is segítse munkáját! 

 

Mezőkövesd, 2017. április 08. 

 
 Fügedi István 
 Felügyelő Bizottság Elnöke 


